
Pytanie: 

 

Witam, 

Piszę o wyjaśnienie jak to jest z tą gazyfikacją miejscowości Słone i Radomi. Dzwoniłem do firmy 

EWE, która rozprowadza gaz w naszej gminie i mówiono mi, że nie mają żadnych planów co do 

gazyfikacji tych miejscowości. W ich planach jest tylko miejscowość Świdnica i Buchałów gdzie 

Buchałów nie był w ogóle brany pod uwagę. Proszę o wyjaśnienie o co tu chodzi.  

 

Poniżej przedstawiam treść maila, którego dostałem od firmy EWE i śmiem twierdzić, że po 

stronie gminy też coś nie było tak w sprawie gazyfikacji Słonego. 

 

„Dzień dobry, 

Na dzień dzisiejszy nie ma żadnych wiążących decyzji, Gmina nie wywiązała się w czasie z 

podpisania porozumienia dotyczącego zasad współpracy, nie mogła partycypować w kosztach 

projektowych, dodatkowo teraz podrożały materiały, mamy kryzys i sytuacja zmusza nas do 

przyjrzenia się planom gazyfikacji Słonego na nowo. Jesteśmy na etapie szacowania nowych 

kosztorysów.” 

 

                                                                                                                               Radosław Król  

 

                                                                                                                          

Odpowiedź: 
 

 
Szanowny Panie Radosławie,  
 
Jeśli chodzi o porozumienie z firmą gazowniczą to wszelkie informacje były na bieżąco 
przekazywane przedstawicielom firmy, ponadto nie było terminu, w którym mieliśmy zawrzeć owo 
porozumienie. Dodatkowo chciałabym zaznaczyć, że Gmina Świdnica w całości finansuje 
projekty budowlane, które następnie zostaną w drodze porozumienia przekazane firmie 
wykonawczej. Otrzymałam informację kolejną od firmy, że przedłużają ocenę finansową projektu 
do połowy maja. Czekamy zatem na informacje. Gmina Świdnica zabiega i będzie zabiegała o 
realizację tej inwestycji.    

 
 
 
 
‘ 

Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


